

En date d'aujourd'hui, les liquidateurs judiciaires de Herald (Lux) ont assigné les différentes parties qui sont intervenues pendant la vie de Herald (Lux) Sicav devant le tribunal d'arrondissement de et à Luxembourg. Ceci conclut la phase de collecte et d'analyse des documents qui ont été mis à disposition des liquidateurs. L'assignation a pour but de récupérer les actifs de la Sicav dans l'intérêt des actionnaires et des investisseurs du fonds.

Luxembourg, le 17 mars 2010.

Les liquidateurs

Today, the Court appointed liquidators of Herald (Lux) Sicav have filed a lawsuit at the Luxembourg District Court against the different parties that have intervened during the life-time of Herald (Lux) Sicav. This concludes the data collection and analysis phase on the documents that were made available to the liquidators. The purpose of the lawsuit is to recover the assets of the Sicav, in the interest of the shareholders and the investors in the fund

Luxembourg, March 17th, 2010

The liquidators